

主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	因祂活著	會眾
Praise	永遠尊貴	Congregation
	我的救贖主活著	
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	詩篇 67:1-7	會眾
Scripture	Psalm 67:1-7	Congregation
差傳禱告		劉再生牧師
Prayer		Rev. Solomon Liu
見 證	Bro. Isaac Chang 張光睿弟兄	
Testimony	Sis. Cecilia Yip 葉灝華姊妹	
兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School		
證 道	上帝用臉光照我們	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	人們需要主	會眾
Praise		Congregation
奉 獻		David Wei
Offertory		Allie Wei
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

本週事奉表(2010年8月8日 10:30 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	任偉良執事	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	Youth Worship Team	兒主班 Children	Alan, Rob Betty, 王苑
翻譯 Interpreter	Youth Worship Team		
司琴 Pianist	Youth Worship Team		
招待 Usher	陳慕全/葉玉卿	午 餐 Lunch	錢 鷹姊妹 楊錦花姊妹 周玉蘭姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄		
音控 Audio	劉智輝弟兄	8/13 週五團契 領會	劉趙秀娟師母
司獻 Offertory	David Wei Allie Wei	Friday Snack	王 苑姊妹 錢 鷹姊妹

報告事項

- 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
- 上主日有周宗崙牧師伉儷(台北石牌浸信會)偕女兒;張明薇姊妹(TCU 研究生，來自台灣);王子芸女士(徐晉蕙婆婆);馬志銓先生(住 Grapevine);Mr. Michael Austin (李翠艷姊妹先生), Williams Family (住 Hurst, 家有中國男孩), 初次參加崇拜, 感謝主, 願主分別保守賜福。
- 午餐後舉行八月份慶生會, 請參加。
- 今日下午一時召開建堂委員會, 商議新堂二樓提前興建案。下主日(8/15)將舉行堂議會審決此議案。
- 週三(8/11), 溫哥華青宣夏令營隊員啟程, 清晨5:30在DFW機場E航廈集合, 搭乘Alaska 7:15AM航班。求主保守青宣青少年隊員及事奉。
- 週三(8/11)禱告會分區舉行, 請擇一參加。
- 週五(8/13)團契聚會為希伯來書查經, 由葉衛平弟兄帶領, 請參加。
- 本週請為以下五個家庭代禱—卜現法牧師家、卜慶恩弟兄家、王文欣弟兄家、王敬毅弟兄家、王建強弟兄家。
- 青年團契告別暑假愛筵同歡聚會訂8/20(週五)6:30PM在古瑪麗姊妹家舉行, 請青少年參加。
- 第四主日(8/22)崇拜講員為吳文正執事;劉牧師一家則應邀擔任UT學生團契迎新退修會講員, 均請代禱。
- 第五主日(8/29)為信徒見證主日, 請預備心為主作見證。
- 為建堂工作迫切代禱, 求主保守—* 鋼鐵結構組建工程順利; * 工地北側土地補強的設計與施工; * 氣候、工程進度與工地安全; * 建堂經費需要。
- 達福地區華人浸信會聯合退修會訂9/4-6舉行(請參考教會網頁及佈告欄), 仍可報名, 請洽劉牧師。
- 肢體關懷與代禱: * 為身體欠安的肢體代禱—古柏恩執事復原、吳文正執事健康、錢鷹姊妹令尊健康、崔洪霞姊妹令堂健康、Hershel 弟兄母親健康、陳紫屏姊妹健康。* 為暑假遠行肢體代禱—傅經緯姊妹母子度假, 邵勇弟兄父子在中國, 陳彩平姊妹在台灣。* 為劉艷飛姊妹、施佩君女士妊娠代禱。* 為馮禧蒂姊妹家回台定居的預備代禱。

Aug. 11, 18, 25	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting	Ernest Wu	C.H Chernly	Alan Yam
週三家庭禱告會	吳文正執事家	陳慕全弟兄家	任偉良執事家

Announcements

- Welcome friends, brothers, and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
- Last Sunday, Pastor Tsung-Lun Chou of Taipei ShihPai Baptist Church and family, Sis. Annie Chang (Graduate student of TCU from Taiwan), Ms. Ziyun Wang (Ms. Jinhui Xu's mother in law), Mr. Mike Ma (live in Grapevine), Mr. Michael Austin (Cuiyan Li's husband) and Williams family (live in Grapevine) came to 1worship with us for the first time, may God Bless them.
- After lunch today, we will celebrate August Birthdays, please attend.
- The Building Committee will have a meeting today 1:00 PM to evaluate the phase II (2nd floor) construction. Then a congregational vote meeting will be

榮耀華人浸信會

Glory Chinese Baptist Church

二〇一〇年八月八日 August 8th, 2010

- held on next Sunday (8/15) to make decision.
- Wednesday (8/11) 5:30 AM, the Vancouver Youth mission team will meet at DFW airport for depart to Canada, please lift them up to the Lord.
 - Wednesday (8/11), prayer meeting will held at different homes, please selected one to attend.
 - Friday (8/13) Fellowship will be bible study on the book of Hebrew led by Brother Ye Wei Ping, please attend.
 - Please pray for the following five families: Pastor Pu and Family, Bro. Moses Pu and family, Bro. Wenxin Wang and family, Bro. Jingyi Wang and family, Bro. Jianqiang Wang and family.
 - Back To School Party on August 20 at 6:30 pm at the Krueger home. All the youth are invited even the ones being promoted. A meal will be provided.
 - The fourth Sunday (8/22) Deacon Wu will give sermon; Pastor Liu was invited to preach at retreat of UT student fellowship. Please pray for them.
 - The Fifth Sunday (8/29) will be Testimonies Sunday, please prepare for witness.
 - Please continue to pray for the church building: * Steel structure assembly work. * Northern soil protection plan and construction; * Appropriate weather, construction progress and safety. * Funding needs.
 - The DFW CBC Joint Retreat will be held during Labor day weekend (9/4-6). Please contact Pastor Liu for registration.
 - Intercessions: * Those who are in physical weakness: Deacon Dennis Krueger; Deacon Ernst Wu; Sis. Ying Qian's father; Sis. Angela Morgan's mother; Bro. Hershel Johnson's mother; Sis. Joyce Chan. * Pray for those who are traveling in the summer: Sister Jingwei Fu's vocational travel; Bro. Yong Shao and sons in China; Sis. Julie Feng in Taiwan. * Those who are in pregnancy: Sis. Yanfei Stanoscheck and Mrs. Peijun Yan.* Sis. Jessica Feng's arrangement of move to Taiwan.



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH
10701 FORT BRADY DRIVE
DALLAS TEXAS 75243-1000

TERRY J. CUNNINGHAM
ARCHITECTS
10000 W. LAKELAND BLVD., SUITE 1000
DALLAS, TEXAS 75243

上週統計 Last Week's Statistics (2010年8月1日)

主日崇拜 Sunday Worship	101人	姊妹會 Women Group	8人
禱告會 Prayer Meeting	12人	週五團契 Friday Fellowship	41人
奉獻 General Offering	1454.00;	Building	150.00;
		Vancouver	100.00

下週事奉表 Next Week's Services (2010年8月15日)

證道 Sermon	Deacon D Krueger	兒童照顧 Children Care	任偉良執事
翻譯 Interpreter	王苑姊妹	成主班 Adult	劉再生牧師
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Alan, Rob Betty, 王苑
翻譯 Interpreter	任偉良執事	午餐 Lunch	李曉明姊妹 呂曉莉姊妹 劉趙秀娟師母
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母		
招待 Usher	陳慕全 / 葉玉卿	8/20 週五團契 領會	江航師母
Power Point	Vincent Ho		陳靄芬姊妹 葉玉卿姊妹
音控 Audio	劉智輝弟兄	Friday Snack	
司獻 Offertory	Lucy Wei Wendy Wang		

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

Solomon Liu Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773
Ernest Wu Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351
Dennis Krueger Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241
Ivan Ho Deacon 何森泉執事 (817) 346-3278
Alan Yam Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964
John Wei Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047
David Sheng Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131
Mary Krueger Youth Ministry 古瑪麗姊妹 (817) 551-7241

3941 Parchman St.
 North Richland Hills
 TX 76180-8803
 (817) 614-8956
glorycbc.org
glorycbc@hotmail.com